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„Někdo tomu říká Ježíš, někdo Mohamed a někdo všelijak jinak,“ snažil se můj kamarád
Karel tvářit pozitivně na moji zmínku o Ježíši.

„To je vlastně jedno, hlavně když Ti to funguje,“ přejícně shrnul svá domnělá moudra.
„Díky za tvoji přízeň, Pepo,“ usmíval jsem se na Karla. Když nechápal, proč mu říkám „Pepo“
(známe se přes 30 let, a tak vím, že je Karel!), přidal jsem vysvětlení: „Pokud je jedno, jestli
Mu někdo říká Ježíš, a někdo Mohamed, pak je asi jedno, jestli ti budu říkat Karle nebo
Pepo. Nebo je v tom pro tebe rozdíl?“ usmíval jsem se, co mi síly stačily. „Promiň, Karle, ono
to totiž není jedno. Ježíš se naprosto liší ode všech ostatních! Ti ostatní říkali, že se
pokoušejí lidi přiblížit k Bohu, ale Ježíš přiblížil Boha nám lidem!
Všechny naše špatné věci vzal na sebe a kvůli nám se s nimi nechal ukřižovat! Když jsem Mu
ty svoje špatnosti předal, a přijal jsem Jeho odpuštění, můžu si s Ním zase krásně povídat
a vnímat Jeho blízkost! Chápeš? V tom je Ježíš unikátní!“
Asi rozumíš, proč v kontaktu s nevěřícími nepoužívám slovo „Bůh“, ale téměř výhradně
mluvím o Ježíši. I tak mi někteří utečou k náboženským kecům…


